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Radna Rady Miasta Wtoctawek

Wloctawek,2T sierpnia 20L9 rok

Pan Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w miasta Wloclawek zwracam siq do Pana Prezydenta
z prodbq o podjqcie dziatan majqcych na celu wyremontowanie nawierzchni
drogi ulicy Lipnowskiej. Konieczny jest remont 1,5 kilometrowego odcinka od
mostu do granic administracyjnych miasta.

Uprzejmie proszq o podjqcie stosownych dziatari.
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